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Abstract (en)
[origin: US4808267A] A waterproof photographic paper support, which is coated with a polyolefin resin, is provided. The paper itself is formed from a
particular paper pulp composition which contains fatty acids and/or fatty acid salts and an aluminum salt, as well as, if necessary, alkylketenedimer.
Such paper pulp concentration contains, furthermore, anionic and cationic polyacrylamides in the ratio of 40:60 to 60:40, as well as an epoxidized
fatty acid amide. The acrylic acid content of the anionic polyacrylamide amounts to between about 5% and 20%.

Abstract (de)
Beschrieben wird ein wasserfester fotografischer Papierträger, der mit einem Polyolefinharz beschichtet ist, dessen Papier aus einer besonderen
Papiermasse gebildet ist, die Fettsäure und/oder Fettsäuresalze und Aluminiumsalz sowie gegebenenfalls einen Alkylketendimer enthält. Die
Papiermasse enthält außerdem anionisches und kationisches Polyacrylamid im Verhältnis 40 : 60 bis 60 : 40 sowie ein epoxidiertes höheres
Fettsäureamid. Der Anteil der anionischen Gruppen im anionischen Polyacrylamid beträgt 5 - 20 %.
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